
 

 

 

Αθήνα, 19 Φεβρουαρίου 2021 

 

Ερώτηση και ΑΚΕ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 

Θέμα : Μη διαθέσιμα ραντεβού για εμβολιασμούς, ανεπάρκεια κέντρων 
εμβολιασμού και τεράστια ταλαιπωρία για τους κατοίκους του Νομού 

Σερρών προκειμένου να εμβολιαστούν 
 
Η κυβέρνηση για μια ακόμη φορά αποδεικνύεται τουλάχιστον ανεπαρκής να 

ανταποκριθεί στα στοιχειώδη σε ότι αφορά τη διαχείριση της πανδημίας και την 

ομαλή διεξαγωγή των εμβολιασμών του πληθυσμού για τον COVID19. 

Επενδύοντας για μια ακόμη φορά στην επικοινωνία αντί στην ουσία και στην 

έγκαιρη προετοιμασία, η κυβέρνηση που σχεδίαζε επί μήνες τον καθολικό 

εμβολιασμό του πληθυσμού της χώρας, είχε ανακοινώσει ήδη από τα μέσα 

Δεκεμβρίου τον υγειονομικό χάρτη εμβολιασμών, όπου για το Νομό Σερρών 

προέβλεπε την ταυτόχρονη λειτουργία 23 εμβολιαστικών κέντρων για την 

ταχύτερη δυνατή κάλυψη της τοπικής κοινωνίας.  

Παρά τις διθυραμβικές παρουσιάσεις των εν λόγω κυβερνητικών σχεδίων, 

τελικά μέχρι και σήμερα στο Νομό Σερρών λειτουργούν συνολικά μόλις επτά 

εμβολιαστικά κέντρα. Για το εμβόλιο της Pfizer λειτουργούν εμβολιαστικά 

κέντρα στο Παλαιό και το Νέο Νοσοκομείο Σερρών καθώς και στο 

Σιδηρόκαστρο. Για το εμβόλιο της Astra Zeneca, λειτουργούν τα άλλα τέσσερα 

εμβολιαστικά κέντρα του Νομού, που εδράζονται στη Νέα Ζίχνη, τη Νιγρίτα, το 

Ροδολίβος και τη Ροδόπολη. Η παράλογη αυτή πραγματικότητα σε συνδυασμό 
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με το γεγονός ότι τρέχουν παράλληλα δύο διακριτά – παράλληλα συστήματα 

εμβολιασμών, προκαλεί  σοβαρές παρενέργειες στην τοπική κοινωνία. Οι 

μεγαλύτερης ηλικίας πολίτες που έχει αποφασιστεί να εμβολιαστούν με το 

εμβόλιο της Pfizer υποχρεώνονται σε μετακινήσεις πολλών χιλιομέτρων από τα 

χωριά τους στην πόλη των Σερρών ή το Σιδηρόκαστρο, σε μια δύσκολη μάλιστα 

από άποψη καιρικών φαινομένων χειμερινή περίοδο, είτε με ίδια μέσα είτε με 

τις συγκοινωνίες. Αντίστοιχα οι πολίτες 60 – 64 ετών που καλούνται να 

εμβολιαστούν με το εμβόλιο της Astra Zeneca υποχρεώνονται σε μετακινήσεις 

κυρίως από την πόλη των Σερρών προς τα εμβολιαστικά κέντρα της Νιγρίτας, 

της Νέας Ζίχνης, της Ροδόπολης ή του Ροδολίβους. Προσπερνώντας το 

οικονομικό  κόστος που συνεπάγεται για την κάθε οικογένεια η υποχρεωτική 

μετακίνηση πολλών χιλιομέτρων για τον εμβολιασμό, η κυβέρνηση και ο 

«επιτελικός της σχεδιασμός» έχουν υποβάλλει τον πληθυσμό και μάλιστα τις 

πλέον ευάλωτες ηλικιακά ομάδες, σε μια αχρείαστη κινητικότητα θέτοντας 

πρακτικά για μια ακόμη φορά σε κίνδυνο τη δημόσια υγεία στο Νομό Σερρών. 

Αξίζει μάλιστα να σημειωθεί ότι σημαντικός αριθμός κατοίκων στα ανατολικά 

του Νομού, επιλέγει τελικά να μετακινηθεί προς τον γειτονικό Νομό της Δράμας 

προκειμένου να εμβολιαστεί.  

Πέραν αυτών, σύμφωνα με τα όσα δημόσια έχει αναφέρει ο Φαρμακευτικός 

Σύλλογος Σερρών, εδώ και ένα μήνα  το σύστημα δεν τους επιτρέπει να 

καταχωρήσουν νέα ραντεβού για το εμβόλιο της Pfizer για τις ηλικίες 80+, ενώ 

από την Παρασκευή 12/2 δεν άνοιξαν νέα ραντεβού για τις ηλικίες 75+ όπως 

αναμενόταν, με αποτέλεσμα να τίθεται το ερώτημα εάν διατίθενται τα εμβόλια 

που αναλογούν στο Νομό Σερρών. Η πραγματικότητα αυτή, δυστυχώς 

προκαλεί αντιμαχίες μεταξύ των πολιτών και των φαρμακοποιών που 

μεσολαβούν στις περισσότερες των περιπτώσεων για την καταχώριση των 

εμβολιαστικών ραντεβού.  

Το αποτέλεσμα τελικά είναι η εξέλιξη του εμβολιασμού των κατοίκων του Νομού 

Σερρών να εξελίσσεται με εξαιρετικά βραδείς ρυθμούς. Συγκεκριμένα μέχρι και 

τις 17 Φεβρουαρίου φέρεται να έχει εμβολιαστεί και με τις δύο δόσεις μόλις το 

0,96% του πληθυσμού (1735 άτομα) στην ΠΕ Σερρών, ενώ με την πρώτη δόση 

έχει εμβολιαστεί μόλις το 2,43% (4373 άτομα). Με αυτούς τους ρυθμούς, είναι 

ζήτημα εάν θα έχουν εμβολιαστεί πλήρως μέχρι το τέλος Ιουνίου 20.000 άτομα, 

δηλαδή το 11,2% του πληθυσμού.  



ΕΠΕΙΔΗ εν μέσω πανδημίας και περιορισμών στις μετακινήσεις των πολιτών η 

κυβέρνηση έχει επιβάλλει μια αχρείαστη κινητικότητα εντός της ΠΕ Σερρών 

διακινδυνεύοντας μια ανεξέλεγκτη εξάπλωση του COVID 19  

ΕΠΕΙΔΗ παρά τον πολύμηνο κυβερνητικό σχεδιασμό και τις εξαγγελίες που 

έχουν γίνει η διαδικασία που έχει επιλεγεί για το Νομό Σερρών είναι 

προβληματική και δεν λειτουργεί,  

ΕΠΕΙΔΗ με αυτούς τους ρυθμούς εμβολιασμών ο Νομός Σερρών θα αργήσει 

πολύ να φτάσει στα επιθυμητά ποσοστά εμβολιαστικής κάλυψης και μέχρι τότε 

θα είναι αντιμέτωπος με την οικονομική κρίση και τους περιορισμούς που 

επιβάλλει η κυβέρνηση 

ΕΠΕΙΔΗ δεν δικαιολογείται να μην επιτρέπονται νέα ραντεβού  για το εμβόλιο 

της Pfizer για περισσότερο από ένα μήνα 

ΕΠΕΙΔΗ στο Νομό Σερρών και στην πόλη των Σερρών υπάρχουν οι υποδομές 

για να λειτουργήσουν περισσότερα εμβολιαστικά κέντρα και ο καθένας να κάνει 

το εμβόλιο κοντά στον τόπο μόνιμης κατοικίας του 

ΕΠΕΙΔΗ η κυβέρνηση περιόρισε την πολιτική της για την αντιμετώπιση της 

πανδημίας στην έλευση του εμβολίου και πλέον αποτυγχάνει ακόμα και σε αυτό 

το εγχείρημα παρά το ότι προετοιμαζόταν μήνες πριν από την έγκριση των 

εμβολίων 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
1. Για ποιους λόγους στην Περιφερειακή Ενότητα Σερρών της 

Κεντρικής Μακεδονίας λειτουργούν μόλις 7 αντί για 23 
εμβολιαστικά κέντρα που είχαν ανακοινωθεί; 

2. Για ποιους λόγους, τα εμβολιαστικά κέντρα που λειτουργούν έχει 
επιλεγεί να πραγματοποιούν μόνο ένα από τα διαθέσιμα εμβόλια 
και όχι όλα, υποβάλλοντας τελικά τους κατοίκους που είναι να 
εμβολιαστούν σε αχρείαστη ταλαιπωρία και κινητικότητα; 

3. Πώς αιτιολογείται το γεγονός ότι από τα μέσα Ιανουαρίου μέχρι και 
τα μέσα Φεβρουαρίου το σύστημα δεν επιτρέπει το κλείσιμο νέου 
ραντεβού στα εμβολιαστικά κέντρα της πόλης των Σερρών και του 
Σιδηροκάστρου για το εμβόλιο της Pfizer (ηλικίες 80+) και από τις 
12/2 δεν διατίθενται νέα ραντεβού ούτε για τις ηλικίες 75+, για το 
ίδιο εμβόλιο; 



4. Για ποιους λόγους ο κυβερνητικός σχεδιασμός έχει εξαιρέσει για 
περισσότερο από ένα μήνα τους κατοίκους του Νομού Σερρών από 
τον ορισμό νέου ραντεβού για το  εμβόλιο της Pfizer; 

5. Προτίθεται να ανοίξει νέα εμβολιαστικά κέντρα σε όλους του 
Δήμους της ΠΕ Σερρών τα οποία και θα μπορούν να διαθέσουν 
όλους τους τύπους εμβολίων προκειμένου να αντιμετωπιστεί το 
φαινόμενο της κινητικότητας που έχει επιβάλλει το «επιτελικό 
κράτος» στους κατοίκους του Νομού Σερρών εν μέσω έξαρσης της 
πανδημίας; 

6. Για ποιους λόγους δεν αξιοποιείται το σύνολο των δημόσιων 
υποδομών τουλάχιστον για τα εμβόλια που δεν χρειάζονται ειδικές 
συνθήκες αποθήκευσης (Astra Zeneca) ώστε να επιταχυνθεί η 
σχετική διαδικασία; 
 

Παρακαλούμε να κατατεθούν: 
1. Ο αρχικός σχεδιασμός για την λειτουργία 23 εμβολιαστικών 

κέντρων στο Νομό Σερρών 
2. Οι αποφάσεις που αναίρεσαν τον αρχικό σχεδιασμό 

περιορίζοντας τα εμβολιαστικά κέντρα στο Νομό μόλις σε 7 
3. Οι αποφάσεις και οι σχετικές εισηγήσεις που επέβαλαν τη 

λειτουργία των εμβολιαστικών κέντρων στο Νομό Σερρών για ένα 
μόνο τύπο εμβολίου  

4. Τον αριθμό των προγραμματισμένων ραντεβού ανά ομάδα 
προτεραιότητας για την ΠΕ Σερρών τους επόμενους μήνες  
 

Οι ερωτώντες και αιτούντες Βουλευτές 
Αβραμάκης Ελευθέριος 

 
Βαρδάκης Σωκράτης 
Γιαννούλης Χρήστος 

Καφαντάρη Χαρά 
Μάλαμα Κυριακή 
Μάρκου Κώστας 

Παπαδόπουλος Σάκης 



Πούλου Γιώτα 
Ραγκούσης Γιάννης 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 
Φάμελλος Σωκράτης 

 




